
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 173
Forslag til lov om ændring af selskabsskatteloven, kildeskatteloven, skatte-
kontrolloven, skatteforvaltningsloven og forskellige andre love (Styrkelse af
indsatsen mod nulskatteselskaber, beregning af indkomsten i et fast driftssted
og åbenhed om selskabers skattebetalinger m.v.)
Af skatteministeren (Thor Möger Pedersen)

Spørgsmål 8
Hvad er grunden til, at man præcis er landet på 7,5 mio. kr. som den ind-
komst, man fuldt ud kan modregne, samt hvorfor har man ikke valgt at sætte
den til f.eks. 15 mio. kr., så man har en konkurrencefordel i forhold til andre
lande, som har samme skadelige regel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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